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Przewodniczqcy Rady Miasta

Wloctawek

Zwracam siq z wnioskiem o wprowadzenie do bud2etu miasta na rok

2019 naprawy, a biorqc pod uwagq stopief zniszczenia chodnika na ulicy

Zbiegniewskiej wtaSciwie budowy. Nie wiem jaka jest przynaleZno(6

wtasno6ciowa, ale bez wzglqdu na to, 2e jest to jeden z gl6wnych szlak6w

dojscia lokator6w sp6tdzielni Potudnie do swoich mieszkari , to stan chodnika

zagraia bezpieczeristwu pieszych.
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